
ZÁPIS ZE SCHŮZE ŠKOLSKÉ RADY 

při Základní škole Budišov 221 

 

 

Datum: 7. 3. 2011 

Místo konání: ZŠ Budišov 

Přítomni: Michaela Večeřová, Anežka Nováčková (za rodiče), Mgr. Jiří Hort,              

Mgr. Jiří Horák (za pedagogický sbor), Mgr. Zdeněk Smrček, Ing. Jana Švaříčková (za 

zřizovatele) za vedení školy Mgr. Miroslav Konečný (jako host).                  

Program jednání:  
1. Zahájení – jednání zahájila předsedkyně rady Ing. Jana Švaříčková 

2. Zvolení zapisovatele – zapisovatelem byl zvolen Mgr. Jiří Horák (jednomyslně) 

3. Projednání výroční zprávy o činnosti školy ve škol. roce 2009/2010 – členové rady se 

se zprávou prostřednictví pana ředitele seznámili. Vzhledem k časové prodlevě mezi 

jejím předložením zřizovateli a ustavením rady v novém složení se zdrželi podrobnější 

diskuse. 

4. Diskuse – návrhy k projednání:  

- Internet – bylo navrženo vytvořit stránku školní rady, postačí však uveřejňování dokumentů 

a informací ŠR na stránkách školy. 

- Náměty na akce, propojující obec, rodiče a školu (výstava betlémů, adventní a vánoční 

vyrábění, výroba dárků pro seniory, ekologická buňka, ocenění úspěšných reprezentantů 

školy,  kurz slušného chování,  vyhlášení Dne slušného chování, Oživlý zámek...) – 

s předloženými návrhy budou seznámeni lektoři a realizátoři aktivit projektu Perspektiva ZŠ 

Budišov. Mnohé z navrhovaného na ZŠ již probíhá, zájem obce a rodičů a účast na aktivitách 

je vítán.  

- Ohlasy na systém evidence přestupků žáků – „systém x,o“ údajně není částí rodičů pozitivně 

vnímán (nedostatečně vypovídá o povaze přestupku, chybí pozitivní motivace a zpětná 

vazba...) – vedení školy se nebrání další diskusi v rámci SRPDŠ / dotazník pro rodiče. 

5. Stanovení termínu konání příští školské rady – 29. 8. 2011 

6. Závěr 

 

Usnesení: 

1. Školská rada bere na vědomí výroční zprávu předloženou panem ředitelem Mgr. 

Konečným 

2. Školská rada ukládá předsedovi školské rady svolat příští schůzi na pondělí 29. 8. 

2011 v 17.30 hod. v budově školy. 

Usnesení bylo schváleno jednomyslně. 

 

V Budišově dne 7. 3. 2011 

 

zapisovatel: Mgr. Jiří Horák                   předseda: Ing. Jana Švaříčková 

 


